
ACTA XIII ASSEMBLEA PODEM ALGIRÓS

DATA/LLOC 03/06/2015

C/ Actriu Encarna Máñez

ASSISTENTS 28/32

PRÒXIMA ASSEMBLEA 01/07/2015

(o extraordinari abans d'aqueixa data)

ORDRE DEL DIA 1. Aprovació de l'acta anterior

2. Resultats de les eleccions municipals

i autonòmiques

3. Anàlisi de la campanya: presentació 

del document, aportacions i 

aprovació.

4. Pactes municipals i autonòmics

5. Reorganització del cercle. Noves 

incorporacions.

6. Pròxima assemblea.

1.     Aprovació de l'acta anterior

ja que l'acta està penjada en les xarxes socials i que els participants poden llegir-la a 

casa, es procedeix a la votació de la mateixa i queda aprovada per 20 vots a favor, 0 vots 

en contra i 7 abstencions.

2.     Resultats de les eleccions municipals i autonòmiques

Resultats obtinguts en les AUTONÒMIQUES a la Comunitat Valenciana

Participació 71,7 % (9 % més que en 2011)

Diputats autonòmics triats

PODEM .............................................................13



COMPROMIS ....................................................19

PSOE .................................................................23

CIUTADANS .......................................................13

PP.........................................................................31

EU......................................................................... 0

Conclusió: Ens alegrem d'haver tingut 13 diputats en les nostres primeres eleccions a la 

Comunitat, i de la caiguda del bipartidismes. Igualment ens alegrem de la pujada de 

COMPROMIS. Resultats obtinguts en les MUNICIPALS a València.

Regidors a l'Ajuntament de València triats

VeC .....................................…....................................3

COMPROMIS.......................…...................................9

PSOE..........................................................................5

CIUTADANS ..............................……..........................6

PP...............................................................................10

S'estudien els resultats obtinguts a través d'unes gràfiques que explica Elena a 

l'assemblea.

3.    Anàlisi de la campanya: presentació del document, aportacions i aprovació.

Analitzem les fallades que han ocorregut per a tenir-ho en compte en les pròximes 

eleccions. Es presenta un document de la Coordinadora de cercles dirigida als cercles de 

ciutadans. Després de la lectura del mateix s'obri un torn de paraula en el qual s'opina el 

següent:

Miguel està en contra de l'escrit, ho tracta de demagògic i d'escrit agressiu. Argumenta 

que els problemes han sigut sobretot de tipus tècnic i que es descarrega les culpes en el 

consell ciutadà.

Lola diu que es va debatre l'escrit en la coordinadora i que els cercles no s'havien pogut 

reunir abans de la coordinadora.

Francisco, igual que Miguel, està en contra d'aqueix escrit. Diu que qui ha inspirat aqueix 

paper no ha parlat amb els cercles i que la coordinadora no hauria de fer un escrit perquè 



ho aproven els cercles.

Jorge afig que el to és agressiu però que d'altra banda el Consell Ciutadà no ha recolzat 

realment, hi ha hagut certes absències, falta de mitjans tècnics, el candidat no s'ha passat

per les taules. Cal demanar explicacions.

El Consell Ciutadà no ha recolzat realment, hi ha hagut certes absències, falta de mitjans 

tècnics, el candidat no s'ha passat per les taules. Cal demanar explicacions.

Rosa explica que el mètode ha sigut invers, hauria d'haver-se portat propostes i anàlisis 

de fallades des dels cercles cap amunt i no vice-versa.

Un altre assistent aplaudeix les persones perquè les fallades han sigut del Consell 

Ciutadà per no haver recolzat. Proposa que comencem des de zero.

Jorge afig que el Cercle de Algirós ha sigut un exemple de com cal treballar de cara a les

següents eleccions.

Lola pregunta Quins cercles prenen decisions sense passar per l'assemblea? Defensa 

que hi haja reunions amb persones que no pertanyen a un cercle i que simplement són 

ciutadans.

Marc diu que la força de Podem és la diversitat de la gent, que comporta frecs però que 

cal saber conviure amb açò.

Sergio afig que les forces d'esquerra han de fer un front comú i no fastiguejar-se uns a 

uns altres, sinó treballar amb unitat. Proposa no ratificar el document ja que la 

Coordinadora no és un cercle de cercles.

Elena puntualitza que la Coordinadora funciona en 2 sentits: els cercles proposen a la 

Coordinadora i la Coordinadora proposa als cercles, que després aproven o no. I que el 

comunicat de la Coordinadora era només una proposta, a la qual podíem afegir coses,

llevar, adherir-nos o no adherir-nos.

Es procedeix a la votació del documente

Vots a favor del document: 0

Vots en contra: 25



Abstencions: 4

Patricio proposa llegir un esborrany de les consideracions realitzades per participants del 

cercle i grups d'acció de Algirós, divendres passat sobre l'esdevingut en la campanya de 

les eleccions municipals i autonòmiques.

1. Posar taules informatives permanents en llocs cèntrics i en barris on no hi haja 

cercles.

2. Dur a terme una planificació per a tota València, no solament per barris. 

3. Disposar de tot el material de campanya amb bastant antelació. Hi ha hagut 

retenció de la cartelleria i al final ha sobrat. Fullets molt interessants, com el 

d'autònoms, s'ha presentat a última hora i no s'ha pogut difondre bé.

4. Realitzar des d'aquest moment inventarie del material que necessitem (taules, 

tendals, etc.).

5. ajor implicació dels candidats en les taules d'informació. Falta de suport a nivell e 

Podem estatal a les candidatures de València: es van fer pocs actes amb els 

càrrecs estatals. Tampoc va ser encertat el local en la visita de Pablo Iglesias (poc 

aforament). Ha faltat especialment suport a la candidatura de VeC (falta de difusió 

en TV a nivell nacional, per ex. )

6. Realitzar un treball previ per a donar-ho a conèixer al barri. Realització i 

continuació del diagnòstic realitzat en el barri, abastant totes aquelles variables 

que influeixen en el desenvolupament de qualsevol ciutadà.

7. Homogeneïtzació en la imatge, potenciació del treball de màrqueting. Imatge 

corporativa en cartells, propaganda. El logo d'apoderad@s no era adequat: no es 

reconeixia com a logo de Podem.

8. Disposar d'un manual amb el programa.

9. Disposar de paperetes i sobres.

10.Mateixa imatge per a apoderats de taula. Hem constatat que algunes persones no 

tenien acreditació de Podem per fallades en la inscripció de VeC.

11. No utilitzar fotocòpies en blanc i negre, distorsiona la imatge de PODEM.

12.1Intentar portar tots la mateixa imatge perquè penetre en la retina del ciutadà com 

un projecte en comú.

13.Realitzar un estudi sobre les possibles preguntes que poden realitzar-nos els 

ciutadans i portar preparades les respostes de manera homogènia, evitant 

d'aqueixa manera les confusions que queden instal·lades en la ment dels possibles

votants. És a dir, si et pregunten alguna cosa, donar resposta concreta i que 



aquesta siga uniforme per a tots aquells que estem en la funció d'informar i

resoldre dubtes. No arribar al punt de ser polítics i eludir respostes donant 

respostes políticament correctes que no informen de la realitat preguntada.

14.Reduir la improvisació al mínim, doncs genera dubtes en l'interlocutor.

15.Es proposa també, el disposar d'alguna taula en el barri cadascun o dos mesos 

amb la finalitat d'informar al districte de les activitats que es van a realitzar, fent 

partícip al barri i sempre amb l'empara del partit i la seua imatge corporativa.

16.Falta d'organització general de la campanya.

17.Formar als apoderats amb més antelació.

18.Afinar els recursos. Cuidar el buzoneo perquè no hi ha hagut paperetes en les 

bústies. Si no hi ha diners per a manar-les per correu, podríem haver fet el

buzoneo.

19.Donar publicitat al fet que no s'ha gastat diners en la campanya per nota de 

premsa.

Es procedeix votar el document per a portar-ho a la Coordinadora.

Vots a favor:      28

Vots en contra:    1

Abstencions:        0

4.      Pactes municipals i autonòmics

Es llig la carta d'Antonio Montiel i es debat.

Es tanca la sessió a les 21 H.


